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通 报

以下通报根据 TBT协定第 10.6条分发

1. 通报成员：墨西哥

2. 负责机构：国家节约和合理利用能源标准化咨询委员会（CCNNPURRE）

3.
通报依据的条款：[X] 2.9.2,[ ] 2.10.1,[ ] 5.6.2,[ ] 5.7.1

通报依据的条款其他：

4.
覆盖的产品：额定输出功率为 0.180kW至 2.238kW的风冷单相鼠笼式交流感应电动机。

ICS：29.160.30 HS：8501

5. 通报标题：墨西哥官方标准草案 PROY-NOM-014-ENER-2020: 额定输出功率为 0.180kW至 2.238kW的风冷单相鼠笼式交流感

http://gdtbt.org.cn/tbt.aspx?ics=29.160.30
http://gdtbt.org.cn/tbt.aspx?hs=8501


应电动机的能效。限值、测试方法和标志

页数：17 使用语言：西班牙语

链接网址：

6.

内容简述：本墨西哥官方标准草案规定了墨西哥进口、制造或销售的额定输出功率为 0.180kW至 2.238kW的 2、4或 6极、

分相、电容启动、带两个电容器或与一个永久电容器连接的单转频率、连续工作、开环或闭环、风冷、单相鼠笼式交流感应

电动机的最低能效值、试验方法、标志要求和合格评定程序。 不适用于需要辅助或额外冷却设备的电动机。

7. 目的和理由：保护人类健康安全。

8.
相关文件：

•墨西哥官方标准 NOM-008-SCFI-2002：通用计量单位系统，于 2002年 11月 27日在官方公报上公布。

9.
拟批准日期：待定

拟生效日期：待定

10. 意见反馈截至日期： 通报之后 60天

11.
文本可从以下机构得到：

[ ] 国家通报机构 [ ] 国家咨询点，或其他机构的联系地址、传真及电子邮件地址(如能提供):
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NOTIFICATION

The following notification is being circulated in accordance with Article 10.6.

1. Notifying Member: MEXICO

If applicable, name of local government involved (Articles 3.2 and 7.2):

2. Agency responsible: Comité Consultivo Nacional de Normalización para la Preservación y Uso Racional de los Recursos Energéticos,
CCNNPURRE (National Advisory Committee on Standardization for the Conservation and Rational Use of Energy Resources), Av. Revolución
Núm. 1877, Colonia Loreto, Alcaldía Álvaro Obregón, Ciudad de México, C.P. 01090, Email: norma.morales@conuee.gob.mx and
diana.anaya@conuee.gob.mx

Name and address (including telephone and fax numbers, email and website addresses, if available) of agency or authority designated
to handle comments regarding the notification shall be indicated if different from above:

Secretaría de Economía (Ministry of the Economy)

mailto:norma.morales@conuee.gob.mx
mailto:diana.anaya@conuee.gob.mx


Dirección General de Normas (Directorate-General of Standards)
Calle Pachuca número 189, pisos 7 y 12, Colonia Condesa, Demarcación Territorial Cuauhtémoc, Código Postal 06140, Ciudad de México,
Mexico
Tel.: (+52) 55 5729 9100, Ext. 13217/13264,
Email:
César Osvaldo Orozco Arce: cesar.orozco@economia.gob.mx
Tania Daniela Fosado Soriano: tania.fosado@economia.gob.mx

3. Notified under Article 2.9.2 [X], 2.10.1 [ ], 5.6.2 [ ], 5.7.1 [ ], other:

4. Products covered (HS or CCCN where applicable, otherwise national tariff heading. ICS numbers may be provided in addition, where
applicable): Air-cooled single-phase squirrel-cage electric AC induction motors with a rated output of 0.180 kW to 2.238 kW

5. Title, number of pages and language(s) of the notified document: PROYECTO de Norma Oficial Mexicana PROY-NOM-014-ENER-2020,
Eficiencia energética de motores eléctricos de corriente alterna, monofásicos, de inducción, tipo jaula de ardilla, enfriados con aire, en potencia
nominal de 0,180 kW a 2,238 kW. Límites, método de prueba y marcado. (Draft Mexican Official Standard PROY-NOM-014-ENER-2020:
Energy efficiency of air-cooled single-phase squirrel-cage electric AC induction motors with a rated output of 0.180 kW to 2.238 kW. Limits,
test methods and marking) (17 pages, in Spanish)

6. Description of content: This draft Mexican Official Standard establishes the minimum energy efficiency values, test method, marking
requirements and conformity assessment procedure applicable to single rotational frequency, continuous duty, open- or closed-loop,
air-cooled, single-phase squirrel-cage electric AC induction motors with a rated output of 0.180 kW to 2.238 kW, 2, 4 or 6 poles, split-phase,
capacitor-start, or with two capacitors, or connected with a permanent capacitor, which are imported, manufactured or marketed within the
United Mexican States.

It does not apply to electric motors which require auxiliary or additional cooling equipment.

mailto:cesar.orozco@economia.gob.mx
mailto:tania.fosado@economia.gob.mx


7. Objective and rationale, including the nature of urgent problems where applicable: Protection of human health or safety

8. Relevant documents:

 Mexican Official Standard NOM-008-SCFI-2002: Sistema General de Unidades de Medida, published in the Official Journal on 27
November 2002

9. Proposed date of adoption: To be determined

Proposed date of entry into force: To be determined

10. Final date for comments: 60 days from notification

11. Texts available from: National enquiry point [X] or address, telephone and fax numbers and email and website addresses, if available, of
other body:

Secretaría de Economía (Ministry of the Economy)
Dirección General de Normas (Directorate-General of Standards)
Calle Pachuca número 189, pisos 7 y 12, Colonia Condesa, Demarcación Territorial Cuauhtémoc, Código Postal 06140, Ciudad de México,
Mexico
Tel.: (+52) 55 5729 9100, Ext. 13217/13264
Email:
César Osvaldo Orozco Arce: cesar.orozco@economia.gob.mx
Tania Daniela Fosado Soriano: tania.fosado@economia.gob.mx

https://www.dof.gob.mx/nota_detalle.php?codigo=5608195&fecha=18/12/2020

https://members.wto.org/crnattachments/2021/TBT/MEX/21_0070_00_s.pdf
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